
 
Vragen D66 Goirle ex artikel 40 RVO in zake Financiering Sterk Huis 
 
 
Geacht College,        Goirle, 25 november 2020. 
 
Naar aanleiding van de voortdurende discussie betreffende de kosten sociaal domein en de tekorten 
die veroorzaakt worden door met name de jeugdzorg krijgen we signalen dat de publieke opinie 
negatief wordt beïnvloed. Dit heeft onder andere zijn weerslag op Sterk Huis. 
 
We horen regelmatig dat de vestiging van Sterk Huis de gemeente Goirle veel geld kost.  
Er wordt gezegd dat “Goirle zelf ’n half miljoen betaald aan Sterk Huis voor inwoners van andere 
gemeenten” en de suggestie is gedaan om “Sterk Huis dan maar over te dragen aan de gemeente 
Tilburg”. Medewerkers en vrijwilligers van Sterk Huis, zoals aan ons is toevertrouwd, worden op 
straat aangesproken over het vermeende feit dat we straks geen bibliotheek meer zullen hebben 
omdat er zoveel geld gaat naar Sterk Huis. Medewerkers en vrijwilligers ervaren dit als krenkend en 
zien dat zo het draagvlak voor Sterk Huis In Goirle afneemt 
 
Graag willen wij een goed zicht krijgen op wat nu de facts zijn en wat nu fictie is, zodat we in de 
toekomst binnen de raad en daarbuiten over feiten kunnen discussiëren en niet over suggestieve 
percepties. 
 
Daarom verzoeken wij het college onze volgende vragen te beantwoorden zodat u sturing kunt geven 
aan het werkelijke verhaal: 
 

1. Wat is de toegevoegde waarde van Sterk Huis? En wat is de toegevoegde waarde van Sterk 
Huis specifiek voor de gemeente Goirle? 
 

2. Wat zijn de kosten en de baten van Sterk Huis? En wat zijn de kosten en baten specifiek voor 
de gemeente Goirle? 
 

3. Door welke subsidies/bijdragen wordt de gemeente Goirle gecompenseerd in de kosten? 
 

4. Graag ontvangen wij hierover een financiële analyse.  
 

In afwachting van uw schriftelijke antwoord en met vriendelijke groet, 
 
Namens de Fractie D66 Goirle, 
Piet Verheijen, Fractievoorzitter. 


